

Norrmalms råd för funktionshinderfrågor

Närvarande ledamöter

Louise Lindström, Förbundet för Delaktighet,
Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) –
Stockholmsavdelningen – vice ordförande

Erik Edlund, FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna
med utvecklingsstörning (Funktionsrätt Stockholms stad)

Gunilla Jarehult, Neuroförbundet Stockholm
(Funktionsrätt Stockholms stad)

Monicka Zachari, SRF – Synskadades riksförbund
Stockholms stad

Ej närvarande

Gustav Rehnby, IFS – Intresseföreningen för personer
med schizofreni och liknande psykoser, Steg För Steg/CS
(HSO) – ordförande

Kirsi Leijonmarck, Reumatikerföreningen Stockholm
(Funktionsrätt Stockholms stad)

I tjänsten närvarande

Petra Gardos Ek, stadsdelsnämndens ordförande, § 5 o 6
Susanna Halldin Olsson, stadsdelsdirektör, § 5 o 6
Linus Olsson, biträdande avdelningschef
Mikael Josephson, sekreterare

Tidpunkt

2019-05-15, möte 4/2019, kl. 15.00-16.30

Datum

Louise Lindström
justerat via mail

Gunilla Jarehult
justerat via mail

§ 1

Ordförande öppnar mötet

Rådets vice ordförande Louise Lindström öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

§ 2

Val av justerare

Gunilla Jarehult valdes att justera mötets protokoll.

§ 3

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 4

Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll godkändes.

§ 5

Mötesdeltagarna presenterar sig

Mötesdeltagarna presenterade sig. Vid denna punkt samt §6 deltog även stadsdelsnämndens ordförande Petra Gardos Ek samt stadsdelsdirektör Susanna Halldin Olsson.

§6

Samtal om rådets roll och arbetssätt

- a) Petra understryker att rådets synpunkter är viktiga för henne för att kunna beakta dem i samband med beslut. Alla välkomna att mejla till Petra pgardos72@gmail.com

- b) Samtliga i rådet ska erhålla de remisser som inkommer till nämnden. Detta för att rådet självt

ska kunna avgöra vilka remisser de önskar lämna synpunkter på. Många remisser rör dock frågor som inte berör rådet.

- c) Monicka menar att det borde vara ett krav för att bevilja en restaurang utskänkningstillstånd att denna har en god tillgänglighet.
- d) Det tidigare rådet har ibland haft praktiska aktiviteter med inbjudna politiker och tjänstemän. Som att man för ett par år sedan samlades i Vanadislundens lekpark och studerade den ur tillgänglighetssynpunkt. Petra ansåg att det är ett bra förslag att inför hösten göra något liknande. Kanske i samband med ett nämndsammanträde och då som mötets tema. Kanske kan Norrbackatäppan eller den framväxande Hagastaden vara underlag för ökade insikter. Linus tar med sig frågan.

§ 7

Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde

Linus Olsson gick igenom föredragningslistan till stadsdelsnämndens sammanträde den 23 maj.

- a) Enligt rutinen ska möteshandlingar till nämndens sammanträde presenteras på Insyn måndagen veckan innan nämndsammanträdet. Först samma dag som rådets sammanträde, alltså på onsdagen, fanns de tillgängliga där. Rådets ledamöter har alltså inte kunnat förbereda sig inför denna punkt.
- b) Rådet önskar erhålla en preliminär föredragningslista så fort en sådan finns tillgänglig.
- c) I november bör verksamhetscontroller inbjudas till rådets möte för att ta del av rådets synpunkter på indikatorer. Rådet ser gärna att brukarundersökningar genomförs och att indikatorer finns för färdtjänst samt avlösning och ledsagning.

- d) Rådet önskar en organisationsskiss av den nya organisationen.

§ 8

Synpunkter på remisser

Rådet har som ambition att i högre utsträckning arbeta mot remisser för att kunna tillföra sin kompetens till tjänsteutlåtanden i samband med att dessa arbetas fram. Rådet ser även möjligheten att lämna synpunkter och förslag på områden som bör tas med inför beredning av verksamhetsplaner, verksamhetsberättelser och underlag för budget för kommande tre år. Ett sådant arbetssätt är mer meningsfullt än att lämna kommentarer till redan färdigskrivna tjänsteutlåtanden.

§ 9

Presentationsfolder

Mikael hade tagit fram ett förslag till presentationsfolder för rådet. Hans förslag godkändes men rådet önskade att bilden av Norrmalms stadsdelsområde blir tydligare.

§ 10

Höstens möten

Förslag på mötesdag för höstens sammanträden har varit

- 14 augusti
- 18 september
- 16 oktober
- 13 november
- 11 december

Louise har föreslagit att rådet ändrar höstens mötesdag, då hon även är representerad i ett annat råd med vilket mötestiderna krockar. Frågan bordlades och kommer behandlas vid rådets sammanträde den 5 juni.

Stadens funktionshindersombudsman Pia Ehnhage har fått förhinder att närvara vid sammanträdet i juni, men önskar bli inbjuden till något av höstens sammanträden.

§ 11

Övriga frågor

- a) Rådet önskar ta del av den tidigare bevakningslistan, från hösten 2018. Denna mejlas rådets ledamöter.
- b) Sedan den 1 maj har förvaltningens tidigare avdelning äldre- och socialtjänstavdelningen delats i en äldreavdelning och en socialtjänstavdelning. Administrativa avdelningen kommer ha ansvar för rådets sekreterare.

§ 12

Möteslokalernas och möteshandlingarnas tillgänglighet

Underlagen till nämndens sammanträde skulle lagts tillgängliga på Insyn under måndagen men lades in först samma dag som rådets sammanträde.

§ 13

Mötets avslutande - Nästa möte

Mötets ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. Nästa möte är onsdag den 5 juni kl. 15.00-16.30, med rådets förmöte kl. 14.15.